



دار التمويل
FINANCE HOUSE
ش.م.ع. - P.J.S.C

Date: 3 May 2017
Ref: 13/FC/TKR/2017

التاريخ: 3 مايو 2017
المرجع: 13/FC/TKR/2017

Mr. Saif Sayah Al Mansouri
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange
P.O. Box 54500
Abu Dhabi, UAE

السيد / سيف صياح المنصوري
رئيس إدارة شؤون الشركات المدرجة
سوق أبوظبي للأوراق المالية
ص.ب.: 54500
الإمارات العربية المتحدة، أبوظبي.

Dear Mr. Al Mansouri,

تحية طيبة وبعد،،،

Subject: The results of Finance House Board of Directors Meeting held on 3 May 2017

الموضوع: نتائج اجتماع مجلس إدارة شركة "دار التمويل" المنعقد في 3 مايو/2017

With reference to the above subject and further to our letter dated 27 April 2017 (مرجع 021/م ب و خ ع 17/), kindly be advised that the Board of Directors have discussed the following in their meeting held on 3 May 2017:

بالإشارة إلى الموضوع المذكور أعلاه، ولاحقاً إلى رسالتنا المؤرخة في 27 أبريل 2017 (مرجع 021/م ب و خ ع 17/)، يرجى التفضل بالعلم بأنه قد تم عقد اجتماع مجلس الإدارة لدار التمويل في 3 مايو 2017 حيث تمت مناقشة ما يلي :

The Board of Directors has reviewed and approved the condensed interim consolidated financial statements for the first quarter ended 31 March 2017. Attached is the Chairman's report, consolidated financial statements for the first quarter ended 31 March 2017 in both Arabic and English languages in hard copy as well as in electronic form (i.e., CD).

تم اقرار البيانات المالية المرحلية الموحدة والمختصرة لدار التمويل (ش.م.ع.) للربع الأول للفترة المنتهية في 31 مارس 2017.

مرفق لسيادتكم تقرير رئيس مجلس الإدارة والبيانات المالية المرحلية الموحدة والمختصرة لدار التمويل (ش.م.ع.) للفترة المنتهية في 31 مارس 2017 باللغتين العربية والإنجليزية صورة مطبوعة وكنسخة إلكترونية على أسطوانة مدمجة.

Page 1 of 2

دار التمويل ش.م.ع: ص.ب. 7878، أبوظبي، ا.ع.م؛ هاتف: ٩٩٩ ٦١٩ (٢) +٩٧١؛ فاكس: ٩٩٩ ٦١٩٤ (٢) +٩٧١
Finance House P.J.S.C; P.O. Box 7878, Abu Dhabi, U.A.E; Tel: +971 (2) 6219 999; Fax: +971 (2) 6194 099

شركة مساهمة عامة برأس مال وقدره ٤٩.٩٦١.٠٣١٠ درهم إماراتي AED 310,049,961
Public Joint Stock Company and the share capital is AED 310,049,961



دار التمويل
FINANCE HOUSE
ش.م.ع - P.J.S.C

We have also uploaded the information under the Data Dissemination System directly into Abu Dhabi Securities Exchange website.

علماً بأننا قد أدخلنا المعلومات في آلية نظام الإفصاح عن البيانات على الموقع الإلكتروني لسوق أبوظبي للأوراق المالية.

Yours faithfully,
for Finance House PJSC

محمد عبد الله جمعة القبيسي
رئيس مجلس الإدارة
Mohammed Abdulla Jumaa Alqubaisi
Chairman

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام
عن دار التمويل ش.م.ع



Cc: Securities & Commodities Authority

نسخة إلى: هيئة الأوراق المالية والسلع

018